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PROTOKOLLSANTECKNING  

Ärende 7: Nämndinitiativ från Liberalerna rörande effektivare 
utnyttjande av idrottshallar 

Nämndinitiativet från Liberalerna som behandlades under grundskolenämndens 
sammanträde adresserade en viktig fråga. Mittenstyret vill att våra skolors idrottshallar ska 
bli mer tillgängliga för föreningslivet. Vi välkomnar att det verkar finnas en bred politisk 
samsyn kring detta.  

 

Vi förstår också lockelsen i att väcka frågor på nämndnivå för att få en snabbare hantering än 
i kommunfullmäktige. Liberalerna har dock under de senaste mandatperioderna själva haft 
ordförandeskapet i såväl grundskolenämnden som i kultur- och fritidsnämnden. Om våra 
skolors idrottshallar i en handvändning hade kunnat bli mer tillgängliga väcker det frågan 
varför ett sådant system inte redan är på plats.  

 

Mittenstyret tror på att hantera viktiga frågor på ett korrekt sätt. Därför har 
kommunstyrelsen i 2023 års lokalresursplan fått i uppdrag att utarbeta struktur och 
regelverk för en central lokalbank och ett internhyressystem. Vi ser fram emot att ta del av 
resultatet av den pågående utredningen, och att därefter vidta lämpliga åtgärder som bidrar 
till att hallarna nyttjas så mycket som möjligt och att föreningsliv och allmänhet ges tillgång 
till hallarna då de inte används inom ramen för grundskolornas verksamhet. 
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